
 

 
DANSK SHETLAND SHEEPDOG KLUB 

ENESTE AF DANSK KENNEL KLUB ANERKENDTE SPECIALKLUB FOR SHETLAND SHEEPDOGS. STIFTET 1. JANUAR 1994 

 
Dagsorden: 
 
1. Opfølgning på referat fra sidste møde 
 
2. Meddelelser fra formanden (læs allerede fremsendte mails fra formanden ang. Nyt fra DKK) Endvidere 
gensidig orientering siden sidst om forhold, hvortil der ikke er knyttet korrespondance. 
 
3. Økonomi, Kasserer skift, kvitteringer mv. 
 
4. Nyt fra udvalgene 
 
5. Kommunikation, Facebook, Instagram mv. (hvem må kunne hvad) 
 
6.  Revidering af årets sheltie 
 
7. Office 365 bredere udnyttelse 

 
8. brug af vores Mail og Messenger (Private) 
 
9. Annoncering i bladet  
 
10. Eventuelt: 
 
 11. Dato for næste møde 
 
----------------------------------------------------------- 
 
Tilstede: Erik, Lone, Britt, Kirsten og Ernst 
Med på teams: Maria Lee og Mette  
 
Formanden bød velkommen til de nye i bestyrelsen, og fortalte at bestyrelsen altid har tavshedspligt om 
hvad der foregår på møderne og i mailkorrespondance, også efter man har fratrådt bestyrelsen. 
 

1. Telt til Rally er købt 
2. Der er ikke kommet det store fra DKK på det sidste. Der er snart European dog show i Danmark der 

pt. Ca 18.000 tilmeldte. 
 
Udendørs areal kan i nogen kommuner lånes gratis, eller meget billigt hvis klubben har et tilhøres 
forhold til kommunen. 
  

3. Alle kvitteringer, kørsels sedler, hjælper afregning mv, SKAL sendes til kasserer mailen i PDF-format, 
da de nu lægges direkte ind i regnskabsprogrammet. 



Der bliver sendt papir til banken i starten af uge 19, indtil alt er på plads med Banken og nu kasserer 
har fået adgang, Tager Ernst sig stadigvæk af kasser mail og betalinger. 
 

4. Udstillingsudvalget: Udstillingen i Nr. Aaby, gik fint alle havde en god dag  
Udstillingen i juni: Dommeren har desværre meldt afbud på grund af sygdom, der ledes allerede 
efter en ny dommer, og det håber vi kommer på plads i starten af uge 19. 
I 2024 bliver der en udstilling lørdag og seminar om Sheltie race standard om søndagen. 
 
Sundhed og avlsudvalget, for jævnligt opringninger hvor de bliver spurgt til råds. 
 
Rally: Der er prøve igen d 15 juli i Hadsten, der er i skrivende stund 8 pladser tilbage, og der 
arbejdes stadigvæk på at få 1 i Rallyudvalg på Sjælland, så vi kan få afholdt både øst og vest for 
storebælt 
 
Aktivitetsudvalg: der sker lidt hele tiden, i form af arrangementer fra Hyrde udvalg, spor udvalg og 
Lokal repræsentanter, der er områder hvor der stadigvæk mangler lokalrepræsentanter, eller der 
ikke bliver afholdt noget, det følger bestyrelsen op på. 
 
Ved tilmelding :HUSK tilmelding er først gældende nå man har tilmeldt sig den officiel vej og 
betaling er foretaget. 
Der Bliver den 13. august en tur i Sorø, der kommer snart mere info ud, samme dag er der også 
Hyrdning i Stenlille, det er ok med flere arrangementer samme dag, så længe det ikke er officielle 
prøver, udstillinger mv. 
 
Der arbejdes PT også på et skue i Nordjylland, og vi arbejder videre med at få et Agility udvalg 

     
5. Instagram: der bliver ikke rigtig sendt noget, så der skal opsøges mere og der opfordres til at sende 

ind, der sendes mail ud til alle medlemmer, og så evt. sende live en gang imellem til de forskellige 
arrangementer. 
Facebook: det er bestyrelsen der varetager administration af Facebook, og det er kun bestyrelsen 
der kan svare på spørgsmål på Messenger delen. 
Rettigheder gennem kigges, og så ser vi hvad vi kan for at div. udvalg selv kan lægge begivenheder 
op 
 

6. Alle Propositioner til årets sheltie skal kigges igennem, og der skal kigges på om der skal rettes, der 
beder vi udvalgene om hjælp 

7. Vi har i klubben office 365 til rådighed til Bestyrelsen, det kan udnyttes bredere end vi gør i dag, og 
det går vi i gang med at kigge på. 

8. Bestyrelsen oplever desværre, at medlemmer skriver til vores private mails eller messenger, som 
bestyrelse vil vi ikke acceptere dette! , alt der vedr. Klubben , bestyrelses arbejde mv. skal sendes til 
Vores messenger i klubben eller til vores bestyrelses mail  

      
9.  Annoncer i bladet  

Dobbelt side bliver fjernet, da den ikke bliver brugt  
Priser på annoncer fast holdes indtil videre, og det er Redaktøren der giver besked til kasseren, 
hvem der har annoncer i bladet. 
Der henstilles også til folk sender Historie ind til bladet, det kan være hverdags historie, træning 
eller hvis man har deltaget i noget, og gerne vil fortælle om det  
 

 
10. Traileren trænger til nye dæk, det får vi bestilt 

Kenneler under DKK/DSSK kan vi stille krav til dem ?? det mener bestyrelsen godt vi kan  



Husk selv om mange af os har hunden som familiemedlem, er den i købelovens forstand en 
salgsvare hvilket betyder købeloven er gældende! 
 
Det blev også besluttet at vi kigger ind i et nyt medlems system, og får indhentet flere oplysninger 
og priser på dette. 
 

 
11. Næstemøde den 16/9 2023, det bliver Vest for Storebælt 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 


